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Plats: Olof Wijksgatan 4 

 

Närvarande: Rosmarie Gäcke – Herbst, Anna Wessberg, Nicolai Slotte, Piotr Korzunowicz, Stefan Kihlberg, 

Christer Liljenberg och Kerstin Alfbecker 

 

Frånvarande: Ulla Lindberg och Gunnar Brinck 

 

1. Mötet öppnas. 

 

2. Val av justerare – Nicolai Slotte 

 

3. Den utsända dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll fördrogs av ordförande och lades till handlingarna  

 

5. Sökande – de som söker till nästkommande utbytes-år 

 

a) Ytterligare en sökande har in kommit -  Martin Nordlund som kommer att sponsras av Mölndals 

RK. Kontaktperson Christina Jerkfors har meddelat klubbens beslut  / justering 2 december: 

Martin Nordlund har återkallat sin ansökan pga av familjeskäl 

 

b) Borås Östra har aviserat att de har en sökande på gång, några handlingar har ännu inkommit 

 

c) Sara Karlsson i Strömstad, har fortfarande inte någon sponsorklubb, då Strömstad anser sig inte 

vara i stånd att ikläda sig ett sponsorskap just nu.  Stefan Kihlberg har varit i kontakt med Saras 

mamma.  

 

Kommittén beslöt: 

 Stefan Kihlberg tar kontakt med Strömstad Rotaryklubb och Fredrik Gunterberg (kontaktperson) 

och erbjuder kommittén stöd i praktiska frågor (så som intervju av värdfamiljer, kontakt med 

skolan etc.) om de kan åta sig att sponsra Saras utbytes-år 

 Stefan Kihlberg tar kontakt med Sara Karlssons familj och förhör sig om de i sitt nätverk kan ha 

familjer som kan ställa upp som värdfamiljer 

 

d)  Göteborg Majorna har trots muntligt löfte backat och inte skrivit på sponsorskap för Matilda 

Sverlinger. Skälet skulle var problem med att ordna värdfamiljer. Kerstin Alfbecker tar kontakt 

med klubbens kontaktperson Anders Sundby för att reda ut frågan. Då det kommer att finnas en 

familj i Mölndal kan ett byte erbjudas med dem. justering 2 dec: Göteborg Majorna RK har 

skrivit på sponsoravtal för Matilda Sverlinger 

 

 

6. Inkommande –- inget nytt att rapportera 

 

7. Studentärenden  

 

a) Utländska studenter som är här 

Säffle RK har anmält problem med sin student från Ji från Korea. Se bilaga med mail från Tomas 

Bennetoft. Trots flera samtal med familj och Kontaktperson har studenten svårt att anpassa sig 

socialt och försummar skolgång. Skolan har anmält att de ser det som ett problem att han deltar 

så intermittent. Familj nummer två har hoppat av sitt värdskap efter ”ryktet” om Ji bristande 

anpassning. Kvar finns en familj som tar över i april. Det betyder att nuvarande familj får ställa 

upp ytterligare 3 månader. Klubben och värdfamiljen vill ge Ji ytterligare en chans.  

Rosmarie träffade Ji i söndags och han ger en annan bild av situationen, ffa vill han byta familj. 

Säger sig trivas i skolan. 

 

Kommittén beslöt: 

 att begära in närvaro/ frånvaro rapportering från skolan 



 uppmanar kontaktpersonen att inskärpa betydelsen av att skolan är fortsatt villig att ta emot Ji. 

Om inte kommer det att medföra att han skickas hem då visumgrunden inte föreligger. 

 Förbereder information till Jis hemdistrikt där vi för kännedom berättar om de ”problem” som 

föreligger. 

 

 

 b) Svenska studenter som är placerade under innevarande utbytes-år – inget att rapportera 

 

8. Program för våren kompletteras med datum för Avskedslunchen 12 juni, Göteborg Rotaryklubb. 

Skickas ut till alla studenter och kontaktpersoner med en uppmaning att visa för värdfamiljerna. 

Kontaktpersonen ombeds uppmärksamma familjerna på obligatoriska programpunkter så att de ej 

planerar konkurrerande aktiviteter. 

 

9. Ekonomi oförändrat god. 

 

10. Övriga frågor 

 

 Resepolicy – på förekommen anledning behöver vi att se över vår resepolicy och effektivisera/ 

underlätta processen kring reseansökan. Piotr och Nicolai tar fram förslag till nästa möte   

 

 Digitalisering kontaktuppgifter – kontaktpersoner, studenter och familjer såväl utresande som 

inkommande. Piotr och Nicolai tar fram förslag till nästa möte   

 

 Certifiering – Hur länge gäller en försäkran/ hur ofta måste den förnyas. Rosemarie tar 

uppfrågan med RU centralt och återkommer med svar och ev. nya riktlinjer 

 

 Nyhetsbrev från distriktets RU kommitté – Vi behöver bli synligare ute i alla klubbar och 

”marknadsföra” ungdomsutbytet bredare och tydligare. Nicolai förslog att vi skickar ut ett 

nyhetsbrev till alla distriktets medlemmar 1 gg per kvartal. RU få en mer tydlig position på 

distriktets hemsida 

 Rosmarie förankrar med DG Ulla Andersson. Nicolai o Piotr tar fram ett utkast på hur det kan se 

ut.  

 

 Bok anmälan- Christer Liljenberg anmälde en bok skriven av en fd utbytesstudent. Syftet med 

boken är att berätta ”inifrån” hur det är at var utbytesstudent, både när det gåt bra och när det går 

dåligt” Rosemarie tar med till RU styrelse för att se om det är något vi kan använda i vår 

introduktion till de utresande 

 

11. Kommande mötestillfällen 

De förslag son lades vid förra mötet och skickades ut fastställdes: 

Möten under våren -17 kommer att ske: 31 jan, 21 febr, 28 mars, 25 april och 13 juni.  

 

12. Mötet avslutades och all önskade varandra 

 

God Jul och Gott Nytt År 
 

 
 

Vid pennan      Justeras 

     
 

 

Kerstin Alfbecker Swärd    Nicolai Slotte 



 

Bilaga 1 

 

 

 

 
 

 

 

 

 


